

English Placement Test for New Students of 2019

School Year

1. All first-year students should take the placement test in order to be placed in the corresponding English module courses, except for:
 - (1) Students with the certificates of English proficiency with CEFR alignment;
 - (2) Students who are eligible to apply for English course exemption;
 - (3) FLLD students; or
 - (4) Transferred, exchange, or re-admitted students.
2. Students with CEFR proficiency certificates should directly register for a corresponding module from the English Placement System with the required document uploaded (<http://eagle.english.ncku.edu.tw/eagleclassfy>). The system is open from August 19(Monday), to 12:00 (noon), September 4, 2019. **Late submission will not be accepted in any circumstance.**
3. Transferred, exchange, and re-admitted students should directly elect the course according to their proficiency levels from the official course election site.
4. The English course module results will be announced on September 5, 2019 on the Course Election System.
5. Students should fill in the course wishes starting from 9:00 AM, September 6, to 5:00 PM, September 7, 2019. The drawing results will be announced on September 8, 2019.
6. Information about the Placement Test:
 - (1) Registration: August 19 to August 25, 2019.
 - (2) Registration site: English Placement System
<http://eagle.english.ncku.edu.tw/eagleclassfy>
 - (3) Test period: August 31 and September 1, 2, 3, 2019. The actual testing times will be announced on the registration system site.
 - (4) Test venue: The lab classrooms at the Computer and Network Center of the University (Cheng Kung Campus).
 - (5) The test: "Oxford Online Placement Test" (OOPT) is a computer adaptive proficiency test assessing the test takers' abilities in listening, reading, and

- English usage. The students may bring their own earphones for the test.
- (6) The students must carry a valid personal identification when taking the test.
- ROC (Taiwan) Resident Certificate and Passport
 - Basic Data Entry for New Student ([website](#))
- (7) The test results can be used for credit exemptions or graduation requirement.
7. Students should either take the placement test or register for the module with an existing proficiency certificate. Using both may result in conflicts of course election.
8. Students who miss the test, and do not possess valid certificates of English proficiency, should take a standardized test, such as GEPT, TOEIC, TOFEL, IELTS, on their own expenses in order to register in the required module courses to fulfill the graduation requirement.

108 學年度大學部新生「英語能力分級測驗」

一、適用對象：

108 學年度大學部一年級新生須參加本校舉辦之英語能力分級測驗，並依其測驗成績分發至不同模組。

二、以下學生不需參加分級測驗：

- 可抵免英文 4 學分者。
 - 外文系學生。
 - 復學生、交換生、轉學生：請直接到選課系統選擇符合自己英語能力程度之模組課程。
 - 已具有 CEFR 對照等級之英語能力測驗證明者：
 - 請上傳英檢成績證明：如已考過英語檢定測驗，可在 2019 年 8 月 19 日(週一)~9 月 4 日中午 12:00 前，將成績證明上傳到「[英語能力分級系統](#) (<http://eagle.english.ncku.edu.tw/eagleclassfiy>)」，直接登記模組，並於選課期間自行選課。
 - 模組分發公告：2019 年 9 月 5 日(週四)公告於註冊組選課系統。
 - 網路選課：2019 年 9 月 6 日(週五)~9 月 7 日(週六)，請自行登入註冊組選課系統選課(選課確切時間仍請依註冊組公告為準)。
- 4. 請注意，請務必上傳到「[英語能力分級系統](#)」，而不是「[外國語言能力](#)」。**

及成就檢定系統」，這兩個系統提供不同服務，切勿上傳錯誤。如誤將英檢成績上傳至「外國語言能力及成就檢定系統」而事後要求登記模組，恕不予受理。

三、分級測驗考試相關：

1. 報名期限：暫定 2019 年 8 月 19 日（週一）～8 月 25 日（週日）。
2. 報名網址：「[英語能力分級系統](#)」（<http://eagle.english.ncku.edu.tw/eagleclassfiy>）」
3. 考試時間：暫定 2019 年 8 月 31 日（週六）、9 月 1 日（週日）、9 月 2 日（週一）、9 月 3 日（週二），選擇其中一個場次考試即可。實際日期及場次依報名系統中所列為準。
4. 考試地點：本校成功校區計網中心電腦教室。
5. 考試項目：採「Oxford Online Placement Test 牛津英語線上測驗」（[簡介請按我](#)）。題型為聽力與閱讀。測驗皆在電腦上線上進行，無需紙筆，但須自備耳機。
6. 攜帶證件：**考試當天請務必攜帶國民身分證前來驗證與報到**（外籍生、僑陸生請攜帶①新生基本資料表（[website](#)）及②居留證及護照）。
7. 英文抵免：本次測驗成績如符合英文抵免門檻，亦可至外語中心申請學分抵免。
8. 模組公告：開課單位會依據測驗成績分發模組，並於 2019 年 9 月 6 日（週四）公告於註冊組選課系統。學生須依據分發的模組自行登入選課系統進行選課。
9. 網路選課：暫定 2019 年 9 月 6 日（週五）～9 月 7 日（週六），請自行網路選課。

四、學生僅能由上述之「參加分級考試」或「上傳成績證明」二擇一，不得同時進行。

五、大一新生若未參加「英語能力分級測驗」、也未上傳相關英語檢定成績證明者，則大一上學期無法選課。可採取措施如下：

請自行到校外參加英語檢定考試（如多益、全民英檢、托福、雅思…等等），取得成績單後，請自行至外語中心辦理人工登記模組。取得模組後，才可以在未來你想修課的學期裡選課。

註：必修英文 4 學分，請在畢業前修畢且成績及格即可。